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PROTOKÓŁ nr 50 

L Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Pilawie Górnej  

w dniu 27 kwietnia 2023 r. 

 
Data sesji: 27.04.2023 r. 

Godzina rozpoczęcia sesji: 8.30 

Godzina zamknięcia sesji: 10.19 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta w Piławie Górnej, 

 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp. nazwisko imię status 

1 Chrobak Marcin obecny 

2 Chrzanowski Tadeusz obecny 

3 Jeziorski Wiktor obecny 

4 Karaś Justyna obecna 

5 Kordasiewicz Arnold obecny 

6 Łoin Jarosław obecny 

7 Madejski Dariusz obecny 

8 Majcher Arkadiusz obecny 

9 Pacyk Małgorzata obecna 

10 Pelczar Stanisław obecny 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław obecny 

13 Szwec Agnieszka obecna 

14 Świetlik Barbara obecna 

15 Wiącek Małgorzata obecna 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

Lp. Nazwisko Imię  Status 

1. Chudyk Krzysztof Burmistrz Piławy Górnej obecny 
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2. Sochacka-Pelczar |Marta Zastępca Burmistrza obecna 

3. Drebot Małgorzata Sekretarz Gminy obecna 

4. Brzuszkiewicz Marta Zastępca Skarbnika Gminy obecna 

5. Morawiecki Tomasz Dyrektor ZDP obecny 

6. Babińska-Staniszczak Monika Dyrektor Ośrodka pomocy Społecznej obecna 

7. Głuchowska Mirosława Podinspektor ds. gospodarki komunalnej i 

ochrony środowiska 

obecna 

8. Koprowska Anna Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej obecna 

9. Rybicki Marcin Informatyk obecny 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Stan dróg powiatowych w Piławie Górnej, plany remontowe oraz informacje na temat 

przebudowy ulicy Piastowskiej - wystąpienie Pana Tomasza Morawieckiego Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Dzierżoniowie. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnieniom Behawioralnym za 

rok 2022. 

7. Informacja Burmistrza o działaniach podjętych między sesjami. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

8.a. projekt uchwały nr 278/2023 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Piława Górna na lata 2023-2025, 

8.b. projekt uchwały nr 279/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXIII/186/2021 Rady Miejskiej w Piławie Górnej z dnia 28 października 2021 r. 

w sprawie Regulaminu korzystania z cmentarza komunalnego oraz ustalenia cennika 

opłat za usługi cmentarne na terenie cmentarza komunalnego w Piławie Górnej, 

8.c. projekt uchwały nr 280/2023 w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Piława Górna, 

8.d. projekt uchwały nr 281/2023 w sprawie zmiany Uchwały nr XLIX/273/2023 

Rady Miejskiej w Piławie Górnej z dnia 30.03.2023 r. w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Piława Górna w 2023 roku. 

9. Wnioski i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 1. Otwarcie sesji.    

Zgodnie z art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Piławie Górnej o godz. 8.30 otworzył obrady L sesji Rady Miejskiej  
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w Piławie Górnej, która odbyła się w trybie stacjonarnym. Powitał Radnych, 

kierownictwo i pracowników urzędu oraz gości, biorących udział w sesji. 

 

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.    

Na podstawie listy obecności, Przewodniczący stwierdził kworum (14 radnych 

obecnych) i prawomocność posiedzenia. 

 

Ad 3. Przedstawienie porządku obrad.    

Zgodnie § 13 ust. 5 Statutu Gminy Piława Górna, Radni otrzymali w terminie 

zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad.  

Wobec niezgłoszenia przez Radnych żadnych uwag do przedłożonego porządku obrad, 

został on uznany za obowiązujący. 

 

Ad 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.    

Protokół z sesji nr XLIX był wyłożony do wglądu w Biurze Rady oraz zamieszczony 

w programie posiedzenia.pl. Wobec braku uwag do protokołu z poprzedniej sesji, zgodnie 

z § 30 ust. 1 Statutu Gminy Piława Górna, protokół został przyjęty. 

 

Ad 5. Stan dróg powiatowych w Piławie Górnej, plany remontowe oraz informacje 

na temat przebudowy ulicy Piastowskiej - wystąpienie Pana Tomasza 

Morawieckiego Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Dzierżoniowie.    

Dyrektor ZDP: Jak co roku przedstawiamy stan dróg powiatowych w Gminie Piława 

Górna. Przypomnę tradycyjnie, że przez Gminę Piława Górna przebiega jedna droga 

powiatowa, właściwie odcinek 5 km drogi powiatowej 3004D, w ciągu, której leżą ulice: 

Groszowiecka, Piastowska i Chrobrego. W ciągu tej drogi znajduje się tylko jeden obiekt 

mostowy, usytuowany na skrzyżowaniu ulic Piastowskiej, Chrobrego i Sienkiewicza,  

o nośności 42 ton. W stosunku do informacji, którą przekazałem Państwu w roku 

ubiegłym zmiana pojawiła się tylko jedna, zapewne przez wszystkich Państwa 

zauważona, największa inwestycja, którą powiat realizuje praktycznie od początku 

istnienia powiatu, czyli przebudowa ulicy Piastowskiej. Przypomnę, że prace projektowe 

zaczęły się już w roku 2020 i rozpoczęły się od inwentaryzacji sieci kanalizacji 

deszczowej, później były prace projektowe i od marca tego roku praktycznie rozpoczęły 

się roboty budowlane, które zgodnie z zapisami umownymi powinny zakończyć się  

14 maja 2024 roku. Umowna wartość robót budowlanych, to ponad 12 mln. zł. Koszt 

dokumentacji projektowej, czyli koszt wstępnych działań to ponad 140 tys. zł, nadzory 

inwestorskie prawie 70 tys. zł i ponad 20 tys. zł nadzór archeologiczny. Gmina Piława 

Górna jest w strefie ochrony, dlatego ten nadzór przez cały czas trwania inwestycji, 

archeologa i konserwatora zabytków, będzie trwał. Inwestycja zdobyła dofinansowanie  

z Polskiego Ładu w wys. 95 % szacowanej, wstępnej kosztorysowej wartości. Niestety 

jak pokazał przetarg najkorzystniejsza oferta i tak była wyższa niż zakładaliśmy 

pierwotnie, chociaż i tak zakładaliśmy z tzw. pewną górką. Spowodowało to konieczność 

dołożenia środków finansowych i tutaj ukłon w kierunku Pana Burmistrza,  

i podziękowania dla Państwa za dofinasowanie tej inwestycji kwotą prawie 1 mln zł, 

drugi prawie milion dołożył powiat i dzięki tym, tylko i wyłącznie działaniom, tą 

inwestycję mogliśmy rozpocząć. Trwa ona niedługo i niestety napotyka już wiele 

problemów. Na tym pierwszym etapie 200 może 300 metrów wykonawca spotkał już 

wiele kolizji z sieciami podziemnymi. Jak pokazuje życie, to co na mapie ma się niestety 

nijak do tego, co się znajduje w terenie. Co chwile podczas układania kanalizacji 

deszczowej, przed rozpoczęciem robót bitumicznych, robót nawierzchniowych, niestety 

co chwile są przeszkody, to kable energetyczne, to sieć wodociągowa, to przekroje rur 
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kanalizacyjnych nie takie jakie powinny się tam znajdować. Prace oczywiście postępują, 

te kolizje są na bieżąco usuwane, co jednak powoduje już pewne opóźnienia. Na dzień 

dzisiejszy wykonawca szacuje, że jest około jednego miesiąca opóźnienia. Wczoraj 

dostałem kalkulację tych dodatkowych robót, które już zostały wykonane i ta kwota 

przekracza 100 tys. zł. To są dodatkowe pieniądze już przed pierwszą płatnością, która 

będzie miała miejsce w tym roku w momencie wykonania 50 % robót, które trzeba będzie 

znaleźć i dołożyć. Biorąc pod uwagę rozmiar inwestycji, jej wielkość i znaczenie, jest to 

jedyna zaplanowana inwestycja przez powiat na terenie Gminy Piława Górna. Jeśli 

chodzi o prace remontowe, jakieś specjalne nie są zaplanowane, aczkolwiek jeśli potrzeby 

się pojawią i Państwo czy mieszkańcy będą zgłaszać, na bieżąco, na zasadzie interwencji 

te roboty będą wykonywane. Korzystając z okazji pozwolę sobie przekazać jeszcze jedną, 

bardzo istotna informację. Z dniem 30 kwietnia kończy się porozumienie zawarte 

pomiędzy powiatem o województwem dolnośląskim dotyczące utrzymania dróg 

wojewódzkich. W związku z tym od 1 maja wszystko, co będzie działo się na drogach 

wojewódzkich dobrego czy złego trzeba będzie zgłaszać do Dolnośląskiej Służby Dróg i 

Kolei. Powiat nie będzie wykonywał już żadnych robót na drogach wojewódzkich. 

Dziękuje, jeżeli są pytania to bardzo proszę. 

Radny Marcin Chrobak: Panie Dyrektorze mam taką prośbę, nawet wniosek,  

o uniemożliwienie ruchu ciężarowego na terenie Piławy Górnej w okresie prac na ulicy 

Piastowskiej. Jeszcze przed tymi pracami mieliśmy takie niepokoje, jeśli chodzi o ruch 

ciężarowy, że będzie on bardzo uciążliwy. Jak prace się rozpoczęły, potwierdziły się te 

obawy i nie ukrywam, że ogólnie jeszcze przed tymi pracami, zanim w ogóle pojawiły 

się pomysły przebudowy ul. Piastowskiej, ten ruch ciężarowy dla mieszkańców był 

uciążliwy. Natomiast w tej chwili ten ruch jest nie do zniesienia. To co się dzieje przy 

samych pracach, plus to co dzieje przy budynkach, głównie mam na myśli samochody 

ciężarowe z kopalni, to największe zintensyfikowanie tego ruchu. Sam wykonawca 

zgłaszał do nas wielokrotnie prośby oto, żeby ten ruch zablokować, ponieważ jest to 

mocno niebezpieczne dla pracowników, którzy wykonują te prace. Ale od mieszkańców 

słyszymy masę komentarzy, praktycznie nie ma dnia, żeby któryś z mieszkańców nas nie 

zaczepił, nie wysłał jakiegoś SMS-a, nie zadzwonił, że ruszać się po chodnikach ulicy 

Piastowskiej w tej chwili się nie da. Gorąca moja prośba, żeby się mocno nad tym 

pochylić, rozpatrzyć tę prośbę i zrobić wszystko, co w mocy powiatu, żeby rozwiązać tą 

sprawę.  

Dyrektor ZDP: temat ten był rozważany już na samym początku, zanim zaczęły się 

roboty budowlane. Z Panem Burmistrzem, pracownikami urzędu wielokrotnie się 

spotykaliśmy i na ten temat rozmawialiśmy, czy ten ruch wstrzymać całościowo, czy 

tylko częściowo, czy pozostawić tak jak jest w tej chwili. W trakcie rozmów także  

z wykonawcami doszliśmy do wniosku, że najlepszym rozwiązaniem będzie 

pozostawienie tego ruchu. W tej chwili wiemy, że zdania są zupełnie odmienne, 

szczególnie ze strony mieszkańców, ale ponieważ te informacje dotarły również do 

szeregu wykonawców, do przedsiębiorców, którzy działają na naszym terenie, którzy 

mają zakontraktowane roboty i na terenie Pilawy, i na terenie Dzierżoniowa i okolicznych 

miejscowości. Skalkulowali je w ten sposób, że licząc odległość dowozu materiału  

z kopalni przez ulicę Piastowską, a więc kilka kilometrów, wprowadzenie objazdu 

spowodowałoby wydłużenie kilkukrotne tej trasy i już w tej chwili ostrzegają nas, że 

wystąpią przeciwko powiatowi z pozwami do sądu o niemożność zrealizowania 

kontraktów w cenach, które założyli ze względu na wydłużenie dróg dojazdowych. 

Dlatego jest to temat otwarty, znany, rozmawiamy i zastanawiamy się co z tym zrobić.  

Radny Arnold Kordasiewicz: Panie Dyrektorze temat, który mi umknął, ale miałem 

zapytać Pana o kwestię dotyczącą zachowania tej oryginalnej dziewiętnastowiecznej 
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kostki, która jest przy wjazdach na posesję wzdłuż zarówno południowej, jak i północnej 

części chodnika ul. Piastowskiej. Prośba o zachowanie tej kostki, tam, gdzie jest ona 

nierówno położona przez firmę, która kładła sieć pod nowe lampy i ułożyć je ewentualnie 

jeszcze raz. Czy Pan Dyrektor przychylnie ustosunkuje się do tej prośby?  

Dyrektor ZDP: jeśliby to zależało tylko ode mnie, to oczywiście, że tak, temat jest 

troszeczkę szerszy. Nawet w tym tygodniu we wtorek było spotkanie w terenie  

z przedstawicielem Urzędu Ochrony Zabytków z Wałbrzycha. Przyjechała Pani 

konserwator zabytków ze względu na to, że pojawiły się pewne rozbieżności 

interpretacyjne dot. tego, gdzie zastosować kostkę kamienną, gdzie brukową. To 

spotkanie zakończyło się kilkoma żądaniami ze strony konserwatora i w tej chwili 

wykonawca kalkuluje każde z przedstawionych możliwości, jak to będzie wyglądało ze 

strony finansowej. Nie oszukujmy się, cokolwiek byśmy pragnęli, na końcu zawsze 

pojawiają się pieniądze. W tej sytuacji, jeśli te wszystkie warianty, w tym również to  

o czym Pan mówi, czyli rezygnacja z kostki kamiennej przy ściekach przy 

krawężnikowych, a w zamian zachowanie kostki kamiennej na wszystkich zjazdach, jest 

jednym z elementów, który jest w tej chwili kalkulowany. W momencie, kiedy dostanę 

ostateczne rozliczenie i ostateczne stanowisko konserwatora, wtedy dopiero zapadnie 

decyzja.  

Radny Mirosław Sienkiewicz: mam jeszcze pytanie odnośnie całej sytuacji  

z samochodami ciężarowymi. Wszyscy zauważyliśmy, że na ulicy Sienkiewicza, gdzie 

prace zaczynają się na Piastowskiej i łączą się z ul. Sienkiewicza i Chrobrego, dużo 

samochodów ciężarowych ułatwia sobie drogę i wjeżdża pod zakazy. Tam zakazów jest 

bardzo dużo, jeżdżą ulicą Sienkiewicza i przekraczają dwa mosty. Jeden na ul. 

Fabrycznej, drugi na ul. Sienkiewicza przy dawnym zakładzie Sjenit. Nie wiem jakie 

nośności mają mosty. Teraz moje pytanie, w jednym miejscu droga jest już zapadnięta, 

tam były wykopy robione przez wodociągi. Jeżdżą samochody z urobkiem, tam są zakazy 

jeden 2,5 tony, drugi 7 ton. Jak Pan odnosi się do tego, czy ewentualnie jak zniszczą nam 

tą drogę, bo kierowcy nie zważają sobie na znaki, czy powiat będzie się do tego jakoś 

odnosił? Na tą chwilę, czy policja i powiat mogą nam pomóc w tym temacie? Jeżeli 

zniszczą nam drogę, co powiat na to? Bo to już nie są drogi powiatowe, a jeżdżą z tym 

asfaltem i wiadomo, co się dzieje. 

Dyrektor ZDP: nie są to drogi powiatowe, tak jak Pan zauważył, więc powiat nie za 

bardzo może tu interweniować. Kwestia przestrzegania ruchu drogowego, to jest domena 

i ustawowy obowiązek policji. Zarządca drogi nie ma takich uprawnień, więc trzeba 

zmobilizować, czy wydział ruchu drogowego Komendy Powiatowej, czy funkcjonariuszy 

z posterunku w Piławie Górnej, żeby temu tematowi szczególnie, ze zdwojoną uwagą się 

przyjrzeli. A jeżeli dojdzie do szkód istotnych, to trudno, żeby powiat odpowiadał za 

kierowców, którzy łamią obowiązujące przepisy drogowe. Takie odpowiedzialności 

powiązać się niestety nie da. Myślę, że pierwszy i najważniejszy krok, ja ze swej strony 

też stosowny wniosek sporządzę do policji, aby zwiększyły ilość kontroli na tych 

odcinkach.  

Przewodniczący RM: pozwolę sobie jeszcze zabrać głos w temacie remontów, o których 

Pan wspomniał. Wiadomo ze względów finansowych ulica Piastowska jest 

najważniejsza, ale mieliśmy jeszcze kilka tematów drobnych, jak choćby utwardzenie 

pobocza ul. Groszowieckiej powyżej przystanku autobusowego i na skrzyżowaniu ul. 

Kośmińskiej z Chrobrego. Pamięta Pan? Co z tym dalej? Czy ten temat będzie 

zrealizowany. Analizowaliśmy tam, oprócz kwestii kruszywa, jeszcze temat 

zatrzymywania się samochodów ciężarowych na terenie miejscowości. Mógłby Pan się 

krótko odnieść teraz? 
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Dyrektor ZDP: nie jestem w stanie zadeklarować realizację tych zadań w bieżącym roku 

ze względów finansowych. 

Nikt więcej nie zgłosił się do dyskusji. 

 

PRZERWA DO GODZ. 9.00 

 

Przewodniczący po przerwie wznowił obrady i powitał Panią Monikę Babińską-

Staniszczak Dyrektor OPS oraz Panie Mirosławę Głuchowską i Annę Koprowską. 

 

Ad 6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnieniom Behawioralnym 

za rok 2022.    

Przedmiotowe sprawozdanie przedstawiła Anna Koprowska Inspektor ds. obsługi rady 

miejskiej. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Arnold Kordasiewicz: Szanowni Państwo, 5 733 956,45 zł. Piławianie piją na 

umór. Tak wygląda sytuacja w naszym mieście. Jakiś czas temu zapytałem jednego ze 

sprzedawców w takim sklepie, jak mu idzie interes. Odpowiedział, że jak miał spożywkę, 

to szło mu jako tako, jak dostał pozwolenie na sprzedaż alkoholu, to teraz wie, że żyje. 

Szanowni Państwo komisje tego typu, powiem wprost, nie wiem, czy to jest jakikolwiek 

sens pracy takiej komisji w tym kraju. Jeżeli przyjeżdża komisja zewnętrzna i na 9 

punktów w sześciu stwierdza, że sprzedano nieletnim alkohol nie sprawdzając dowodu 

osobistego, to moim zdaniem ta koncesja powinna być w tej chwili cofnięta. Nie ma 

dyskusji, bo to jest koło, które będzie się toczyło latami. Część z Państwa pamięta słusznie 

minioną epokę, kiedy nie było większości produktów spożywczych, ale alkohol był 

zawsze, ponieważ pijanym narodem bardzo łatwo się kieruje. Czy nie wracamy do tego? 

Słuchajcie 5 700 000 zł o 592 tys. więcej niż w ubiegłym roku. Dziękuje bardzo. 

Nikt więcej nie zgłosił się do dyskusji. 

 

Ad 7. Informacja Burmistrza o działaniach podjętych między sesjami.    

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji.  

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektów uchwał:    

8.a. projekt uchwały nr 278/2023 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Piława Górna na lata 2023-2025, 

Projekt uchwał omówiła Pani Monika Babińska-Staniszczak Dyrektor Ośrodka 

Pomocy Społecznej. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej przekazała informację, że 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej 

poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

głosowanie projekt uchwały nr 278/2023 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Piława Górna na lata 2023-2025, 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 27 kwietnia 2023 r. czas 09:37:50 - 09:38:07 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp. nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata ZA 

 

8.b. projekt uchwały nr 279/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/186/2021 

Rady Miejskiej w Piławie Górnej z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 

Regulaminu korzystania z cmentarza komunalnego oraz ustalenia cennika opłat za 

usługi cmentarne na terenie cmentarza komunalnego w Piławie Górnej, 

Projekt uchwał omówiła Pani Mirosława Głuchowska Inspektor ds. gospodarki 

komunalnej i ochrony środowiska. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej przekazała informację, że 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej 

poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
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głosowanie projekt uchwały nr 279/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/186/2021 

Rady Miejskiej w Piławie Górnej z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 

Regulaminu korzystania z cmentarza komunalnego oraz ustalenia cennika opłat za 

usługi cmentarne na terenie cmentarza komunalnego w Piławie Górnej, 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r. czas 09:40:00 - 09:40:12 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp. nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata ZA 

 
8.c. projekt uchwały nr 280/2023 w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 
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zbiorników bezodpływowych lub osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Piława Górna, 

Projekt uchwał omówiła Pani Mirosława Głuchowska Inspektor ds. gospodarki 

komunalnej i ochrony środowiska. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej przekazała informację, że 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej 

poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 

głosowanie projekt uchwały nr 280/2023 w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników z przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Piława Górna, 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r. czas 09:41:42 - 09:41:53 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp. nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 
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12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata ZA 

 
8.d. projekt uchwały nr 281/2023 w sprawie zmiany Uchwały nr XLIX/273/2023 

Rady Miejskiej w Piławie Górnej z dnia 30.03.2023 r. w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Piława Górna w 2023 roku. 

Projekt uchwał omówiła Pani Mirosława Głuchowska Inspektor ds. gospodarki 

komunalnej i ochrony środowiska. 

Przewodniczący RM zapytał, czy zmiana podyktowana jest na czyjś wniosek, czy 

nadzór zgłosił uwagi? 

Inspektor wyjaśniła, że nadzór zgłosił uwagi. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej przekazała informację, że 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej 

poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

głosowanie projekt uchwały nr 281/2023 w sprawie zmiany Uchwały nr XLIX/273/2023 Rady 

Miejskiej w Piławie Górnej z dnia 30.03.2023 r. w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Piława Górna w 2023 roku. 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r. czas 09:44:31 - 09:44:45 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp. nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 
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5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata ZA 

 

Ad 9. Wnioski i zapytania radnych.  

Radny Marcin Chrobak: w nawiązaniu do tego o czym rozmawialiśmy na początku 

sesji, chciałbym złożyć wniosek formalny o sporządzenie pisma zapytania prośby do 

powiatu, jeśli chodzi o drogi w kontekście przebudowy ulicy Piastowskiej, a konkretnie  

o możliwość zakazania poruszania się pojazdów ciężarowych na terenie Gminy Piława 

Górna na okres przebudowy ulicy Piastowskiej.  

9.a. Wniosek o wystosowanie pisma do ZDP w Dzierżoniowie o wprowadzenie 

czasowego zakazu poruszania się pojazdów ciężarowych drogą powiatową 3004D 

głosowanie Wniosek o wystosowanie pisma do ZDP w Dzierżoniowie o wprowadzenie 

czasowego zakazu poruszania się pojazdów ciężarowych drogą powiatową 3004D 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r. czas 09:47:59 - 09:48:16 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp. nazwisko imię głos 
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1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata ZA 

 

Wnioskodawca Marcin Chrobak Referent Marcin Chrobak 

 

Ad 10. Sprawy różne.    

Radny Tadeusz Chrzanowski: złożyłem interpelację 19 kwietnia w sprawie strefy 

zamieszkania trzech ulic i co w tej sprawie dalej? 

Przewodniczący RM wyjaśnił, że jeszcze nie minął czas na odpowiedź. 

Burmistrz Piławy Górnej: tak jak mówiłem na komisjach interpelacja Pana Radnego 

zostaje przyjęta do obróbki administracyjnej i nadamy tej sprawie bieg. Moja osobista 

wola jest, żeby jak najszybciej tą sprawę rozwiązać. Musimy tą procedurę przeprowadzić 

zgodnie z prawem. Jest konieczność skierowania zlecenia do projektanta drogowego, 

żeby zaproponował zmianę organizacji ruchu, żeby ocenić czy można wycofać stan 

faktyczny, który obecnie jest, czyli strefa zamieszkania na ul. Wąskiej, Limanowskiej  

i Polnej na rzecz utworzenia strefy ruchu. To wymaga wykonania projektu i akceptacji 

wydziału komunikacji starostwa powiatowego. Następnie zlecenie wykonania zmiany 

ruchu. Nie da się tego zrobić tak od ręki, to wymaga trochę czasu, ale zajmiemy się tym 

i będzie to zgodne z intencją i oczekiwaniem mieszkańców.  

Radny Tadeusz Chrzanowski: ja nie myślę, że wskazane byłoby tworzenie strefy ruchu. 

Myślę, że lepiej powrócić do stanu sprzed strefy zamieszkania. Wystarczyłoby tylko 

ograniczenie prędkości 20 góra 30 km, bez tworzenia nowej struktury ulic. I byłoby to 

bez dodatkowych kosztów.  

Burmistrz Piławy Górnej: projektant był już na wizji lokalnej i wie, jak to poprowadzić. 

Przewodniczący RM: to może być ciekawy temat, może znajdziemy rozwiązanie, które 

będzie zadowalało wszystkie strony, wpływało na bezpieczeństwo, na możliwość 

przejazdu służb, myślę tu o straży pożarnej. Wozy bojowe rządzą się dużymi gabarytami. 
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Również podczas odśnieżania, drogi muszą być przejezdne. Firmy zgłaszają nam 

problemy i może w końcu uda się to uporządkować. Tak więc dobrze, że jest taki 

wniosek.  

Radny Chrzanowski: to nie jest tak, że mieszkańcy tych ulic nie mają, gdzie 

zaparkować, mają, może za wyjątkiem ul. Wąskiej, ale chodzi głównie o osoby 

przyjeżdżające, interesantów, kontrahentów czy rodziny przywożące chorych 

przykładowo do mojej żony na zabiegi, bo nie wyobrażam sobie, żeby 100, 200 m pana 

lub panią stresować i pędzić do gabinetu. Musi ten samochód pod dom podjechać  

z oczywistych względów.   

Przewodniczący RM: jeszcze Państwa poinformuję, że oprócz tego wniosku, który tutaj 

szeroko omówiliśmy, również wpłynął wniosek Radnego Stanisława Pelczara w sprawie 

poprawy oświetlenia w Kośminie. Odpowiedź została udzielona w ustawowym terminie 

11 kwietnia. Z treścią zapytań i interpelacji oraz odpowiedziami na nie mogą Państwo  

i mieszkańcy zapoznać się na stronie internetowej BIP w zakładce Rada Miejska. 

Radny Mirosław Sienkiewicz: wychodzę z zapytaniem od mieszkańców. Wypłynęła 

wiadomość o powstaniu fabryki bitumitu na naszym terenie. Wiadomo, że wszyscy 

jesteśmy niedoinformowani, żebyśmy spokojnie z tym mogli spać. Ludzie pytają, czy jest 

Burmistrz w stanie podać jakąś informację do wiadomości publicznej, żeby mieszkańców 

uspokoić. Na jakich zasadach to będzie organizowane i tak naprawdę co nam grozi. Co 

jest planowane, bo z każdej strony jest duża niewiedza. I co jest planowane w najbliższym 

czasie na naszym terenie.  

Burmistrz PG: może nie będą to jakieś super ścisłe i dokładne informacje, bo ja też 

byłem zaskoczony tą intensywną dyskusją, która wczoraj wieczorem pojawiła się  

w mediach społecznościowych. Kopalnia Kompania Górnicza w Piławie Górnej 

wystąpiła do gminy z wnioskiem o wydanie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla inwestycji. A tą inwestycją ma być planowana przez nich budowa 

wytwórni mas bitumicznych wraz z infrastrukturą towarzyszącą na działce o numerze 

ewidencyjnym 143 w Piławie Górnej. Jest to inwestycja, o której możemy powiedzieć, 

że oprócz działalności zasadniczej Kompanii Górniczej, która polega na wydobywaniu 

kruszywa, ale również w dalszych latach pojawiła się produkcja kostki brukowej, to jest 

zamiar poszerzenia działalności gospodarczej Kompanii Górniczej poprzez inne 

przedsięwzięcie. Gmina Piława Górna jest tylko jedną ze stron całego postępowania, 

które w tym zakresie musi się odbyć. Na tą chwilę tok spraw wygląda mniej więcej tak: 

Kompania Górnicza pewnie posiada projekt na ww. inwestycję i jest na początku drogi 

tej procedury formalno-prawnej. Właśnie złożyła wniosek do naszej gminy, tak jak 

wspomniałem, o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach inwestycji. 

Decyzja środowiskowa to jest bardzo obszerny dokument, który może nie odpowiada 

wprost, czy inwestycja ma prawo być, czy nie, tylko opisuje środowisko, w którym 

inwestycja ma mieć miejsce. Środowisko gospodarcze, społeczne, przyrodnicze i wiele 

aspektów opisowych, które musi zawierać decyzja środowiskowa, wymagane 

odpowiednią ustawą. Gmina przesyła wniosek kopalni do różnych instytucji, m.in. 

wniosek o decyzję przesłaliśmy do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska we 

Wrocławiu. To pierwsza taka istotna instytucja. Druga to, do Dyrektora Zlewni  

w Legnicy Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. To jest ta firma, która 

się zajmuje wodami, rzekami oraz trzecia istotna instytucja to jest Państwowy Powiatowy 

Inspektorat Sanitarny w Dzierżoniowie. Każda z tych instytucji wydaje opinie. W tej 

chwili wniosek kopalni dla tych instytucji był niewystarczający. My jako gmina całą tą 

sprawę prowadzimy. Te instytucje zwróciły się do nas, żebyśmy zwrócili się do kopalni 

o uzupełnienie wniosku. To się nazywa uzupełnienie karty informacyjnej 

przedsięwzięcia. Po uzupełnieniu tej karty informacyjnej przedsięwzięcia znowu 
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wysyłamy ją do tych instytucji, które ponownie ten materiał analizują, czyli wypowiadają 

się na temat dokumentów dot. inwestycji.  W najbliższym czasie będzie również taka 

informacja czy kopalnia będzie zobowiązana do przedstawienie takiego obszernego 

dokumentu, który się nazywa Raport oddziaływania inwestycji na środowisko. To 

również jest czasami wymagane, czasami nie - przy inwestycjach mniejszego rozmiaru. 

Instytucje podejmą decyzje czy Kompania będzie musiała złożyć raport. Kompania 

wówczas taka opracowanie będzie musiała zlecić specjalistom. Raport ma przedstawić 

różne aspekty szkodliwości danej inwestycji. Po otrzymaniu tych wszystkich 

dokumentów, po otrzymani opinii od tych wszystkich instytucji, o których wspomniałem, 

które nazywają się stronami postępowania. To wszystko wraca do gminy i gmina wydaje 

na jakimś tam etapie decyzję środowiskową. Patrzę na Panią Inspektor, bo ona wszystkim 

się zajmuje. Po skompletowaniu wszystkich dokumentów, po wydaniu przez gminę 

decyzji środowiskowej, co jeszcze nie nastąpiło, tak jak mówię, Kompania, gdy 

zgromadzi wszystkie dokumenty, składa wniosek do starostwa powiatowego do wydziału 

architektury o wydanie pozwolenia na budowę. To jest typowa procedura, która dotyczy 

również inwestycji gminnych. Kopalnia jest na początkowym etapie uzyskiwania 

wszystkich dokumentów dotyczących tej inwestycji. Dlaczego pojawiła się taka dyskusja 

w mediach społecznościowych? Prawdopodobnie dlatego, że zostało zauważone 

obwieszczenie podpisane przez mnie Burmistrza Piławy Górnej, które zostało dosłownie 

wczoraj powieszone na tablicy ogłoszeń i zamieszczone w Biuletynie Informacji 

Publicznej. Każdorazowo w toku prowadzenie przygotowania takiej inwestycji 

publikujemy takie obwieszczenie. I to nie jest pierwsze obwieszczenie dotyczące tej 

inwestycji, które opublikowaliśmy, tylko drugie lub trzecie. Dlatego, że pierwsze to było 

to pierwotne jak kompania wystąpiła do gminy o decyzje, to wtedy opublikowaliśmy 

obwieszczenie, że Kompania wystąpiła o decyzję. Wtedy może nie zostało to zauważone, 

dlatego nie było dyskusji na stronach mediów społecznościowych. Czy gmina coś 

zaniedbała, o czymś zapomniała, coś przeoczyła – absolutnie nie. A już na pewno nic nie 

ukryła czy zataiła. To absolutnie nie jest   możliwe, dlatego, że my musimy się rozliczać 

z terminów publikacji obwieszczeń i ogłoszeń. Gmina zachowuje się tak, jak nakazuje 

ustawa o udostępnianiu informacji i o środowisku, jego ochronie i udziale społeczeństwa 

w ochronie środowiska. Robimy dokładnie tak jak wymaga ustawa. Obwieszczenia 

publikowane są właśnie w taki sposób, jaki wymaga tego od nas ustawa. W mediach 

społecznościowych pojawiły się takie zarzuty, dlaczego nie było konsultacji społecznych. 

Nie ma w tego typu sprawach konsultacji społecznych, a droga informowania 

społeczeństwa o tego typu inwestycjach właśnie jest w taki sposób, poprzez publikacje 

obwieszczeń na stronach BIP i ogłoszeniach gminnych. To jest dokładnie droga 

wymagana prawem, więc tutaj nie ma, proszę mi wierzyć, jakiegoś zaniedbania. 

Niepotrzebne jest określanie, że gmina chciała coś zataić. W mediach społecznościowych 

pojawiają się takie określenia, że „chcecie wybudować wytwórnie mas bitumicznych”, 

jakby gmina chciała to wybudować. Gmina jest absolutnie tutaj stroną, nie jest 

inwestorem. Jesteśmy jedną ze stron, która ocenia dokumentacje.  Czym innym jest 

aspekt społeczny, opinia publiczna, jak społeczeństwo odbiera zamiar budowy wytwórni 

mas bitumicznych. Nie mamy na pewno, ja również prywatnie, pełnej wiedzy  

o szkodliwości tego typu inwestycji. Potocznie wydaje nam się, że może być to 

inwestycja szkodliwa i nie chcielibyśmy jej mieć na pewno w pobliżu naszego miasta. 

Obawy społeczeństwa są jak najbardziej uzasadnione. Ja również je podzielam. 

Będziemy tą drogę przygotowania dokumentacji tej inwestycji analizować, będziemy się 

temu przyglądać, na pewno powstaną pytanie, czy nawet żądania, czy oczekiwania, czy 

burmistrz może, czy ma prawo zablokować taką inwestycję. Nie odpowiem tego na tą 

chwilę. Nie wiem. To jest za wcześnie, żeby odpowiedzieć na to pytanie. Z jednej strony 
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są aspekty psychologiczne, społeczne związane z odczuciami, z drugiej strony są normy 

prawne, ustawy i pewne rozstrzygnięcia różnych instytucji, więc, czy ta inwestycja 

dojdzie do skutku i jaką rolę my powinniśmy odgrywać może nawet wspólnie, Burmistrz 

i Rada, to czas pokaże. Dzisiaj myślę, że na taka pełną deklarację jest za wcześnie. Na 

pewno udzielimy informacji, również w mediach społecznościowych mieszkańcom.  

Radny Arnold Kordasiewicz: proszę Państwa, część z nas na pewno pamięta początki 

pracy kopalni i nasze uwagi, prośby, protesty w związku z pyleniem kopalni. Ja pamiętam 

taki moment, kiedy jeden z pracowników tłumaczył, że ten kurz, który się unosił, to był 

rok 2015, może wcześniej, że to traktor, który jeździ po polu. Takie były tłumaczenia. 

Możecie Państwo to sprawdzić, bo to działo się na jednej z sesji. Bez wątpienia hałas 

kruszarek, hałas fabryki, która produkuje kostkę betonową jest odczuwalny. Mówią o tym  

mieszkańcy Kośmina. Zależnie od kierunku wiatru i wilgotności powietrza, my też to 

słyszymy. Proszę mi wierzyć jest to wkurzające, człowiek dostaje jakiegoś rozstroju 

nerwowego. To też można udokumentować, bo takie badania już prowadzono. Powiem 

jakie jest odczucie na ten moment. Państwo wiecie, że kopalnia powstała na terenie 

chronionym Natura 2000. Myślę, że część osób nie wierzy w to, skoro kopalnia powstała 

na obszarze chronionym, to powstanie też to o czym w tej chwili rozmawiamy. 

Radny Tadeusz Chrzanowski: Szanowni Państwo, ja uważam, podsumowując, że 

musimy być czujni, najbardziej zainteresowanym z tego całego towarzystwa, jest Gmina 

Piława Górna i jej mieszkańcy. Nie dość, że jesteśmy zapylani z trzech stron, to jeszcze 

grozi nam, może zbyt mocnego słowa użyję, ale trucie. Wystarczy poczytać co dyfunduje 

produkt chemiczny, jakie związki znajdują się przy produkcji mas bitumicznych. 

Wszystko, co złe z tablicy Mendelejewa. Są szerokie opracowania. Dlatego musimy być 

czujni i mieć niejako rękę na pulsie. Decyzje będą zapadać, Legnica, Wrocław są daleko.  

Z wodami Polskimi mamy to doświadczenia.  

Radna Barbara Świetlik: Pan Burmistrz wspominał numer działki, ale czy mógłby Pan 

powiedzieć, gdzie znajduje się ta działka, gdzie ma powstać ta inwestycja, w którym 

miejscu?  

Burmistrz PG: To jest ta działka zasadnicza, główna działka, na której stoi 

przedsiębiorstwo kopalni. Na ich terenie, można powiedzieć za szlabanem. 

Radna Barbara Świetlik: ja oczywiście zgadzam się, że skoro Kompania Górnicza ma 

zrobić ten raport odnośnie oddziaływania na środowisko, to ten raport i tak będzie 

pozytywny dla tej kompanii. Nie wierzę, że będzie inny.  

Burmistrz PG: tak się może wydarzyć, tylko on później podlega ocenie i w tym należy 

upatrywać nadzieję, że wszystkie te instytucje, o których wspomniałem, potrafię 

obiektywnie taki raport ocenić.  

Przewodniczący RM: Mam przekonanie Panie Burmistrzu, że to nie jest ta działka. To 

jest działka, którą dzieli nasza droga i idzie góra aż do końca ul. Górnej, do asfaltu. To 

jest pierwsza działka jak się wjeżdża na kopalnię po lewej stronie, użytkowana przez 

kopalnię. Naprzeciwko górki, gdzie pociągi się staczają. W linii prostej w granicach 1200 

m do pierwszych zabudowań, a do Kośmina 1800 m.  

Nikt więcej nie zgłosił się do dyskusji.  

Przewodniczący RM poinformował o zbliżających się wydarzeniach:  

 3 maja uroczystą mszą św. o godz. 10.30 rozpoczną się obchody 232 rocznicy 

uchwalenia Konstytucji 3 maja. Po mszy przemarsz na plac Piastów Śląskich  

i złożenie kwiatów pod pomnikiem 

 Również 3 maja Miejski Ośrodek Kultury i Biblioteki, Stowarzyszenie 

Koszykówki PG Crew oraz Ochotnicza Straż Pożarna w Piławie Górnej 

zapraszają na sportową majówkę do Kośmina. Impreza rozpocznie się o godz. 
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14.00. W programie turniej koszykówki, zabawy i animacje dla dzieci, pokazy 

sprzętu strażackiego, kuchnia polowa. 

 6 maja o godz. 12.00 odbędzie się wyścig kolarski Korona Gór Sowich. Jest to 

ogólnodostępna impreza rowerowa dla amatorów. Star i meta będą na placu 

Piastów Śląskich w Piławie. Wyścig odbędzie się również w kategorii 

dziecięcej.  

 Zapraszamy na czwartą edycję piławskiej Nocy Muzeów, która odbędzie się 26 

maja (piątek) o godz. 17.00 w Miejskim Ośrodku Kultury i Bibliotece. 

Tematem przewodnim będzie 280. rocznica powstania Wspólnoty i osiedla 

Gnadenfrei. W tym dniu odbędzie się także wernisaż wystawy fotografii z lat 

1935 – 1943, ukazującej mieszkańców i osiedle Braci Morawskich. 

Szczegółowe informacje o wydarzeniu zostaną podane w portalach 

społecznościowych i na plakatach. 

 Termin kolejnej sesji: 25 maja, godz. 8.30   

 

Ad 11. Zamknięcie sesji.    

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w sesji Rady Miejskiej  

i o godz. 10.19 zamknął L sesję Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

Transmisja wideo sesji Rady Miejskiej w Piławie Górnej są dostępne na stronie internetowej: 
htps://portal.posiedzenia.pl/PILAWAGORNA? w zakładce: Transmisja 

 

Protokół sporządziła: Anna Koprowska – Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej       

           w Piławie Górnej 

 

           Dariusz Madejski 


